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“BÜYÜKŞEHİR FARKINI HER ALANDA ORTAYA KOYDU”

“ŞEHRİ MEYVE AĞAÇLARI İLE YEŞİLLENDİRİP, EKONOMİYE KATKI SUNUYORUZ”

“1 YILDA 320 BİN FİDANI TOPRAKLA BULUŞTURDUK Ordu Büyükşehir Belediye Meclisi
Kasım Ayı Olağan Toplantısı yapıldı. Büyükşehir Belediyesi Meclis Salonu’nda Başkan Dr.
Mehmet Hilmi Güler başkanlığında gerçekleştirilen toplantıda Ordu için önemli kararlar alındı.
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Mehmet Hilmi Güler gündem maddelerine geçmeden önce
yaptığı açıklamada 3,5 yıllık görev süresi boyunca Ordu için önemli yatırımlar tamamlanarak
hayata geçirildiğini söyledi. Geri kalan 1,5 yılda futbol tabiri ile atak oynayacaklarını belirten
Başkan Güler, tüm olanaklar ile 19 ilçede yatırımlar yaparak Ordu’nun vizyon kent olması için
çalışacaklarını ifade etti.
“YAPTIĞIMIZ ÇALIŞMALARLA FARKIMIZI ORTAYA KOYUYORUZ”
Meclis toplantısı öncesi açıklama yapan Başkan Dr. Mehmet Hilmi Güler, “Her alanda
çalışmalarımız devam ediyor. Birçok belediye bizim projelerimizi yakın takip ediyor” dedi.
Başkan Güler, açıklamasında şu ifadelere yer verdi:
“Ordu Büyükşehir Belediyesi olarak her alanda çalışmalarımızı hız kesmeden sürdürüyoruz.
Yapmış olduğumuz çalışmalarla diğer belediyelere de ilham kaynağı oluyoruz. Bizden
projelerimizi isteyenler var. Yapılan çalışmaları gelip yerinde görenler var. Bunun haricinde
kendimiz gidip anlattıklarımız var. Bu memnuniyet verici bir durum. Bu aslında hepimizin bir
başarısıdır.”
“ŞEHİR HEP TAKTİKLERLE YÖNETİLMİŞ, BU ŞEHRİN ARTIK BİR STRATEJİSİ VAR”
Ordu’nun yıllarca taktiklerle yönetildiğini belirten Başkan Güler, “Bizler sorumlu kişileriz.
Toplumda seyretmeye sessiz kalmaya hakkı olmayanlarız. Onun için geldiğimiz günden bu
yana bu şehri geleceğe ve ileriye taşımak için çalışıyoruz” diye konuştu.
Başkan Güler açıklamasında şunları söyledi:
“Bizler sorumlu kişileriz. Toplumda seyretmeye sessiz kalmaya hakkı olmayanlarız. Onun için
geldiğimiz günden bu yana Ordu’yu değişik bir formatta geleceğe hazırlıyoruz. Ordu’da bazı
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sıkıntıların sebebi nedir diye düşündük. Bunu uzmanlarla inceledik. Gördüğüm şey şu
arkadaşlar, bunu 50 yıllık siyasi tecrübesi olan biri olarak söylüyorum. Ordu hep taktiklerle
yönetilmiş. Ordu’nun hiçbir zaman stratejisi olmamış. Biz 2019 yerel seçimlerinden sonra bu
şehirde bir strateji ortaya koyduk. Bu strateji ise insanın üç temel eylemine dayanıyor.
Düşünmek üretmek ve yarışmak. Bizim stratejimiz bu üç temel esas üzerine kuruludur. Bu üç
eylem insanı diğer canlılardan ayıran en temel özelliktir. Bu stratejiyi biz Ordululuk bilinci ile ele
aldık. Şehirde artık üretim ağırlıklı bir sistem kuruldu. Biz taktiklerle ufak ayak oyunları ile kişisel
hesaplarla şehir yönetmiyoruz. Biz şehirde bütüncül bir yapı kurduk. Üretim ağırlıklı bir sistemi
kurarak hayata geçirdik. Tarım, turizm, teknoloji ve sanata ağırlık verdik. Yani dolayısıyla
bundan sonraki stratejimiz bu sisteme göre yürüyecek. Bizim ayrıca ilkelerimiz var. İmarda
yaptıklarımız ortada. Daha önce meclis gündeminin yüzde 85-90’nı imar olurdu. Şimdi diğer
konuları oluşturuyoruz.”
“SADECE BİR GÜN DEĞİL, HER GÜN AĞAÇLANDIRMA YAPIYORUZ”
11 Kasım Milli Ağaçlandırma Günü münasebetiyle Ordu Büyükşehir Belediyesinin yapmış
olduğu çalışmalara da değinen Başkan Güler, Büyükşehir Belediyesi olarak sadece bir gün
değil, her an ağaçlandırma ve yeşillendirme çalışması yaptıklarını kaydetti.
Başkan Güler açıklamasında şöyle konuştu:
“Büyükşehir Belediyesi olarak biz ağaçlandırmayı klasik orman ağaçları ile değil, klasik dışı
çalışmalara ağırlık vererek yapıyoruz. Biz meyve ağaçlarına ağırlık veriyoruz. Orman ağaçlarını
daha çok meyve ağaçlarının olmayacağı alanlara dikiyoruz. Bunun haricinde olan yerlere meyve
veren ağaçlar dikiyoruz. Bu sayede ekonomiye katkı sunuyoruz. 
Ordu’da sadece 1 yıl içerisinde 320 bin fidanı toprakla buluşturduk. Bunun haricinde 2023
yılında bu rakamı 100 bine çıkartmayı hedefliyoruz. Bu fidanları kendi tesislerimizde üretiyoruz.
Bunu Biyoinovasyon Merkezi’mizde üretiyoruz. Biz fidan satın almıyoruz. Kurmuş olduğumuz bu
tesisimizde kendi fidanlarımızı üretiyoruz. Bunun haricinde ORBEL şirketimiz 4 bin çam fidanını
dikerken Parklar ve Yeşil Alanlar Dairemiz ise 183 bin adet yeşil alanda çiçeklendirme ve
yeşillendirme çalışması yaptı. Toplamda ilimiz genelinde 1 yılda 320 bin fidanı toprakla
buluşturmuş olduk. Bu çok önemli bir rakamdır. Bu çalışmalarda gösteriyor ki biz bu şehirde sıra
dışı çalışmalara her alanda devam ediyoruz.”
FATSALI ÖĞRENCİ TEMSİLCİSİ MECLİSİN KONUĞU OLDU
Öte yandan Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Mehmet Hilmi Güler’in pandemi
döneminden önce başladığı ancak pandemi ile ara verdiği öğrenci temsilci ziyaretleri yeniden
başladı. Bu kapsamda Fatsa Cahit Zarifoğlu Anadolu Lisesi öğrencisi Osman Nuri Pıcak,
mecliste konuşma gerçekleştirdi.
Okul Öğrenci Temsilcisi Osman Nuri Pıcak, Büyükşehir Belediyesinin Fatsa ilçesi başta olmak
üzere il genelinde yaptığı çalışmalar nedeniyle Başkan Hilmi Güler’e teşekkür ederek şu
ifadelere yer verdi:
“Fatsa gençleri olarak öncelikle ilçemize ve ilimize yaptığınız çalışmalardan dolayı sizlere
teşekkür ediyoruz. Bizler Ordu Büyükşehir Belediyesinin çalışmalarından ve Başkan Dr.
Mehmet Hilmi Güler’in stratejisinden son derece memnunuz. Büyükşehir Belediyesinin bizler
için yaptığı çalışmaların artarak devam etmesinden son derece memnunuz. Bugün bize bu
fırsatı veren Ordu Büyükşehir Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Hilmi Güler’e ve meclis
üyelerine çok teşekkür ediyoruz.”
54 GÜNDEM MADDESİ GÖRÜŞÜLDÜ
İhtisas komisyonundan gelen raporlar ve dairelerden gelen tekliflerle toplam 54 gündem
maddesinin görüşüldüğü meclis toplantısında 29 gündem maddesi meclis tarafından kabul
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edilirken 25 gündem maddesi ise komisyona havale edildi.
BİR SONRAKİ TOPLANTI 22 KASIM TARİHİNDE YAPILACAK
Ordu Büyükşehir Belediyesinin bir sonraki toplantısı 22 Kasım Salı günü saat 14.00’te Ordu
Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantı Salonunda gerçekleştirilecek.
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